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Zápis č. 8 ze zasedání zastupitelstva městyse Mladkov 

ze dne 5. 12. 2018 

                      
 

Přítomní zastupitelé: 
Tomáš Franke (1)  Bohuslav Matouš (4) - omluven  Zbyněk Severýn (7) 

Bc. Lada Hejtmánková (2) Tomáš Novotný (5)               Ing. Roman Studený (8)  
Martina Jirčíková (3)  Lucie Pohanková (6)   Zdeněk Tomíček (9)  

            

 

Hlasování zastupitelů: A pro, N proti, Z zdržel se hlasování 

                          Pokud není uvedeno jinak, zastupitelstvo městyse (dále jen ZM) hlasovalo                             
 jednomyslně. 
 

Ostatní občané: dle přiložené prezenční listiny 
 

Zasedání řídil: starosta městyse Ing. Roman Studený 

 

Po zahájení a uvítání občanů starosta městyse konstatoval, že je přítomna většina 

zastupitelů městyse a zasedání je tudíž schopné usnášení. Jeden se omluvil a zároveň 

doručil rezignaci na mandát zastupitele. Dnešním dnem pan Bohuslav Matouš 

rezignuje na mandát zastupitele městyse Mladkov. Jako první náhradník je pan Jiří 

Filip, kterého starosta městyse pozval na zasedání. Pan Jiří Filip složil slib člena 

zastupitelstva pronesením slova „Slibuji“ a svým podpisem slib potvrdil.  Zasedání 

bylo řádně a včas svoláno, zveřejněno na úřední desce a v souladu se zákonem o obcích. 

 

Pro jednání je navržen tento program:   

 

1. Volba komisí 

2. Kontrola usnesení  

3. Organizační záležitosti městyse  

    a) Jednací řád   

    b) Obecně závazná vyhláška č. 1/2018  

4. Majetkové operace, rozpočet  

   a)  Schválení pravidel rozpočtového provizoria  

   b) Schválení rozpočtového provizoria na rok 2019  

   c) Rozpočtové opatření  

   d) Udělení pravomoci k provádění rozpočtových opatření  

   e) Stočné 2019  

   f) Inventarizace majetku  

   g) Prodej pozemků  

5. Došlé spisy a žádosti  

6. Diskuse a usnesení 

 

Zastupitelstvo městyse schvaluje program jednání zastupitelstva městyse Mladkov. 
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1. Volba komisí  
 

Předsedající navrhl určit do návrhové komise pana Zbyňka Severýna, pana Zdeňka 

Tomíčka. 

          

 Zastupitelstvo městyse schvaluje návrhovou komisi ve složení: pan Zbyněk 

Severýn a pan Zdeněk Tomíček. 

 

 

Dále předsedající navrhl ověřovatele zápisu paní Martinu Jirčíkovou a pana Tomáše 

Novotného. 

         

Zastupitelstvo městyse schvaluje ověřovatelé zápisu paní Martinu Jirčíkovou a 

pana Tomáše Novotného. 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu z jednání ZM ze dne 31.10.2018 paní Lucie Pohanková a pan Tomáš 

Franke nevznesli námitek a shledali zápis i usnesení v souladu s průběhem jednání, který stvrdili 

svými podpisy. 

 
 

2. Kontrola usnesení  
 

104/2018 - příspěvek byl odeslán 

105/2018 - trvá, bude proveden výběr prvků 

106/2018 - vloženo do katastru, čeká se na zápis 

107/2018 - proplaceno 

108/2018 - čeká se na fakturu na příspěvek 

109/2018 - cesta se uskutečnila 

110/2018 - smlouva podepsána a odeslána 

111/2018 - smlouva podepsána a odeslána 

113/2018 - probíhá 

114/2018 - smlouva podepsána a odeslána 

115/2018 - proplaceno 

116/2018 - podepsáno, odesláno, probíhá vklad na katastru 

118/2018 - schváleno 

120/2018 - schváleno 

121/2018 - proběhlo 

112/2018 - byt přidělen 

124/2018 - podepsáno, odesláno 

 

 

Činnost úřadu městyse – proběhla návštěva Waldkreiburgu, provedeny změny účtů, razítek a 

administrativní činnost spojená se získáním statutu městys, zajištění topenáře pro výměnu kotle 

v č.p. 124, instalace opraveného čerpadla ČOV. 
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3. Organizační záležitosti městyse  

 
a) Jednací řád   

 

Starosta městyse předkládá zastupitelstvu ke schválení Jednací řád zastupitelstva městyse 

Mladkov. Jednací řád zastupitelstva městyse Mladkov je přílohou č. 2 tohoto zápisu. 

 

pí. L. Hejtmánková – kdo stanoví zodpovědnost za zpracování odborných podkladů pro 

zasedání zastupitelstva. 

p. R. Studený – stanoví to starosta městyse. 

pí. L. Hejtmánková – táže se, zda by nemohlo dojít v článku 3 Jednání výborů k nahrazení části 

odstavce 5 o přijímání usnesení výborů za provedení zápisu, který obsahuje, co bylo 

kontrolováno, jaké nedostatky byly zjištěny. 

p. R. Studený – ano, tato část se nahradí připraveným textem. 

 

Zastupitelstvo městyse schvaluje Jednací řád zastupitelstva městyse Mladkov. 

 

 

b)   Obecně závazná vyhláška č. 1/2018  

 

Starosta městyse předkládá zastupitelstvu ke schválení Obecně závaznou vyhlášku č. 

1/2018. Seznámil přítomné se zněním vyhlášky. Obecně závazná vyhláška č. 1/2018 je přílohou 

č. 3 tohoto zápisu. 

pí. L. Hejtmánková – na jaké odpady se poskytuje sleva a jaké slevě odpovídá počet bodů? 

p. R. Studený – sleva je 5 Kč za 1 bod za pytel-za plasty, tetrapaky, vycházíme z OZV 1/2007, 

kde jsou jmenovány odpady, které třídíme.        

 

Zastupitelstvo městyse schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2018, o místním 

poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 

odstraňování komunálních odpadů. 

 

 

4. Majetkové operace, rozpočet 
 

a)  Schválení pravidel rozpočtového provizoria 

 

 Nebude-li rozpočet městyse schválen před 1. lednem rozpočtového roku, řídí se 

rozpočtové hospodaření městyse Mladkov v době do schválení rozpočtu těmito pravidly 

rozpočtového provizoria. Starosta městyse seznámil zastupitelstvo městyse s těmito pravidly. 

 

          

Zastupitelstvo městyse schvaluje Pravidla rozpočtového provizoria s účinností od 

1. 1. 2019 do 31. 12. 2022.  

  

b)  Schválení rozpočtového provizoria na rok 2019 

 

 Starosta městyse navrhuje zastupitelstvu městyse schválit rozpočtové provizorium na 

počátek roku 2019 dle schválených Pravidel rozpočtového provizoria. Také navrhuje věnovat 

se rozpočtu ihned v lednu 2019. 
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Zastupitelstvo městyse schvaluje rozpočtové provizorium na počátek roku 2019 dle 

schválených Pravidel rozpočtového provizoria. 

           

 

c)  Rozpočtové opatření 

 

Účetní obce předkládá rozpočtová opatření č. 9, 10,11,12 /2018. Starosta městyse 

seznámil přítomné se zněním rozpočtového opatření, které bude přílohou č. 4 zápisu ze 

zasedání. 

 

p. Z. Tomíček – tázal se o jaké hřiště se jedná v rozpočtové změně. 

p. R. Studený – investice do kluziště v Dolanech 

p. XXX – proč se nebude realizovat cesta pod skálou. 

p. R. Studený – je v plánu v příštím roce, byla rozpočtována letos, ale došlo ke zdržení 

s podpisem smlouvy se SŽDC .         

 

Zastupitelstvo městyse bere na vědomí Rozpočtové opatření č. 9, 10,11,12 /2018. 

 

d)  Udělení pravomoci k provádění rozpočtových opatření 

 

Starosta městyse navrhuje zastupitelstvu městyse, na základě ustanovení §84, odst. 4 

zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, udělení pravomoci pro starostu 

městyse k provádění rozpočtových opatření mezi jednotlivými zasedáními zastupitelstva a 

starostovi a místostarostovi provedení rozpočtových opatření na závěr roku. 

 

Zastupitelstvo městyse schvaluje udělení pravomoci pro starostu městyse k 

provádění rozpočtových opatření mezi jednotlivými zasedáními zastupitelstva a 

starostovi a místostarostovi provedení rozpočtových opatření na závěr roku. 

 

e)  Stočné 2019 

 

Starosta městyse podal informaci od projektového manažera, že výše stočného po 

přepočtení na aktuální cenovou úroveň vychází na 49,57 Kč/m3, což je 57,- Kč/ m3 včetně 15% 

DPH a navrhuje využít 10% slevu, kterou nám smlouva umožňuje. Starosta městyse předkládá 

ke schválení výši poplatku za stočné pro rok 2019 v částce 44,70 Kč/m3+ 15% DPH = 51,405 

Kč/m3 s účinností od 1. 1. 2019 

 

 

p. XXX – dotazuje se, zda se na porouchaná čerpadla vztahuje záruka a zda se opravy čerpadel 

promítají do ceny stočného. 

p. R. Studený – záruka je, ceny oprav se do stočného přímo nepromítají, výše stočného je dána 

na další čtyři roky dopředu, čerpadla odcházejí nekázní občanů, neustále se objevují 

v kanalizaci vlhčené ubrousky, které čerpadla ničí. Do kanalizace vlhčené ubrousky nepatří. 

p. XXX – čerpadla mají životnost deset až patnáct let, tady vydrží čtyři roky, provádí se běžná 

údržba čerpadel, oprava čerpadel vychází na třicet tisíc.  

pí. XXX – se tázala, zda se bude kanalizace provádět i „pod lesem“. 

p. R. Studený – ano, je to v plánu v rámci rekonstrukce cesty, zpracovává se projekt, mohly by 

být i nějaké dotace. 

p. R. Studený – řeší se kanalizace u pana XXX, došlo k pročištění kanalizace a na jaře dojde 
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k novému napojení. 

    

Zastupitelstvo městyse schvaluje výši stočného na rok 2019 ve výši 44,70 Kč/m3, to 

je 51,405 Kč/ m3 včetně 15% DPH s účinností od 1.1.2019. 

 

           

f)  Inventarizace majetku 

 

Místostarostka městyse seznámila přítomné se směrnicí k provedení inventarizace pro 

rok 2018, která obsahuje také složení ústřední inventarizační komise a dílčích inventarizačních 

komisí. Inventury proběhnou v termínu od 11. 12. 2018 do 5. 1. 2019. Dále je seznámila 

s plánem inventur pro rok 2018. 

 

 Zastupitelstvo městyse schvaluje směrnici č. 1/2018 k provedení inventury za rok 

2018. 

 

 Zastupitelstvo městyse schvaluje plán inventur za rok 2018. 

 

 

g)  Prodej pozemků 

 

1) Prodej pozemku p. p. č. 1050/32 a p. p. č. 1050/33 v k. ú. Mladkov 

Starosta městyse navrhuje prodej p. p. č. 1050/32 v k. ú. Mladkov o výměře 35 m2 paní XXX 

za cenu 25 Kč/m2 + DPH a náklady spojené s převodem a prodej p. p. č. 1050/33 v k. ú. 

Mladkov o výměře 34 m2 panu XXX za cenu 25 Kč/m2 + DPH a náklady spojené s převodem, 

záměr byl řádně zveřejněn a jiný zájemce se neozval. 

         

Zastupitelstvo městyse schvaluje prodej p. p. č. 1050/32 v k. ú. Mladkov o výměře 

35 m2 paní XXX za cenu 25 Kč/m2 + DPH a náklady spojené s převodem.   

          

Zastupitelstvo městyse schvaluje prodej p. p. č. 1050/33 v k. ú. Mladkov o výměře 

34 m2 panu XXX za cenu 25 Kč/m2 + DPH a náklady spojené s převodem. 

     

2) Prodej pozemku p. p. č. 1155 v k. ú. Mladkov 

 

Starosta městyse navrhuje prodej p. p. č. 1155 v k. ú. Mladkov o výměře 25 m2 panu XXX za 

cenu 20 Kč/m + DPH a náklady spojené se zaměřením a převodem. Záměr byl řádně zveřejněn 

a jiný zájemce se neozval. 

 

p. Z. Severýn-navrhuje neodsouhlasit prodej pozemku, aby si o něj mohl zažádat nový majitel 

nemovitosti, která s pozemkem souvisí. 

p. R. Studený-vzhledem k této informaci je prodej možné odložit, nový vlastník bude osloven. 

 

    

Zastupitelstvo městyse odkládá prodej p. p. č. 1155 v k. ú. Mladkov. 
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5. Došlé spisy a žádosti  
 

a) Dílčí přezkoumání hospodaření městyse 

 

Starosta městyse seznámil zastupitele se zápisem z dílčího přezkoumání hospodaření městyse 

ze dne 16. 11. 2018 za období od 1.1.2018 do 16.11.2018 se závěrem, že při přezkoumání 

nebyly zjištěny chyby a nedostatky.  

         

Zastupitelstvo městyse bere na vědomí zprávu z dílčího přezkoumání obce ze  

dne16.11.2018. 

 

 

b) Dotace Pak 

 

 Starosta městyse seznámil ZM s rozhodnutím MV-GŘ HZS ČR o poskytnutí účelové 

neinvestiční dotace obcím prostřednictvím kraje na výdaje spojené s činností jednotek sborů 

dobrovolných hasičů obcí Pk v roce 2018. Tato dotace činí pro městys Mladkov13 280 Kč. 

          

Zastupitelstvo městyse bere na vědomí rozhodnutí MV-GŘ HZS ČR o poskytnutí 

účelové neinvestiční dotace obcím prostřednictvím kraje. 

 

 

c) Dotace MMR 2019 

 

Starosta městyse seznámil ZM s možností dotací od MMR pro rok 2019. Dotace lze 

využít na obnovu místních komunikací, sportovní infrastruktury, staveb a zařízení dopravní 

infrastruktury, drobných sakrálních staveb a hřbitovů, rekonstrukci a přestavbu veřejných 

budov a budování a obnova míst aktivního a pasivního odpočinku. Tyto dotace mohou získat 

obce do 3 000 obyvatel. Podmínkou pro získání všech uvedených dotací je vypracovaný a 

zastupitelstvem schválený strategický rozvojový dokument obce. 

 

p. R. Studený – sdělil, že je možnost získat až 70 % dotaci, žádost o dotaci je potřeba podat do 

konce ledna, či února dle dotačního titulu, bylo by dobré oslovit firmu, která má zkušenosti 

s administrováním žádosti o dotace, máme připravený projekt na zateplení kulturního domu 

(KD), změnu vytápění v něm. 

p. T. Franke – tázal se, zda jsou připravené i jiné projekty 

p. R. Studený – projekty, které byly připraveny se realizovaly, ale ještě jsou nějaké 

rozpracované 

p. Z. Tomíček – tázal se, jak je starý projekt na KD? 

p. R. Studený – asi 4 roky, projekt je zde k nahlédnutí 

pí. L. Hejtmánková – bylo by dobré KD opravit, protože v zimním období je velká zima v KD, 

v případě zateplení KD by došlo k většímu využití. 

p. XXX – připravenost projektů je, kromě KD se připravují komunikace, chodníky, můžeme 

provádět stavby pouze na vlastních pozemcích a vykoupení pozemků je někdy zdlouhavé, bylo 

by dobré využít projekt na KD. 

pí. XXX – zda by bylo možné přepracování projektu, aby se budova dala využít i na něco jiného, 

z důvodu špatné akustiky zde nemohou být pořádány hudební koncerty ani divadla, zda by šla 

technická úprava pro vylepšení akustiky. 



7 

 

p. R. Studený – je možné se na to zeptat. 

p. XXX – další možností je využívat na tyto akce KD ve Vlčkovicích a KD v Mladkově jako 

tělocvičnu. 

p. Z. Tomíček – termín realizace je také v roce 2019? 

p. R. Studený – ne, nejdříve v roce 2020. 

          

ZM pověřuje starostu městyse jednáním a podáním žádosti o dotace MMR pro rok  

2019. 

 

d) Žádost paní XXX 

 

 Paní XXX žádá o zakoupení a montáž oken do obecního bytu v č.p. 124 z důvodu 

desolátního a nevyhovujícího stavu. 

 

p. R. Studený – půjdeme se na místo podívat. 

p. T. Šmok – bylo by také potřeba vyměnit zadní dveře u lékárny. 

          

ZM bere na vědomí žádost paní XXX. 

 

e) Žádost pan XXX 

 

 Pan XXX žádá o pronájem KD Vlčkovice na den 30. 11. 2018. 

 

          

Zastupitelstvo městyse bere na vědomí žádost pana XXX o pronájem KD. 

 

 

f) Uzavírání manželství 

 

 Starosta městyse přednesl ZM možnost o zřízení úředního místa k uzavíraní manželství 

podle zákona č. 301/2000 Sb., o matrikách, jménu a příjmení a o změně některých souvisejících 

zákonů .  

p. Z. Severýn – kdo bude oddávat? 

p. R. Studený – starosta, místostarostka 

pí. L. Hejtmánková – jak to bylo dosud? 

p. R. Studený – dosud jsme neměli zřízené místo k uzavírání manželství. 

pí. L. Hejtmánková- není třeba mít toto místo, oddávajícím být nemusím.  

p. XXX – bylo by dobré moci uzavřít manželství v Mladkově. 

p. R. Studený – můžeme zřídit místo k uzavírání manželství. Místo může být v celém katastru 

městyse. 

p. Z. Tomíček – bylo by fajn mít možnost uzavřít sňatek v Mladkově. 

p. R. Studený – určení oddávajících bude projednáno příště. 

 

ZM schvaluje zřízení úředního místa k uzavírání manželství v katastru městyse 

Mladkov. 

 

g) Audiohelp 

 

 AUDIOHELP podal informaci o dalších termínech poskytovaných sociálních služeb pro 
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sluchově postižené občany v Králíkách a okolí dle požadavku a jednotlivých žádostí.  

Termíny jsou to vždy jedenkrát v měsíci ve středu, to znamená, že ještě budou 2 v r.2018:  

7.11.a 5.12. 2018 na MěÚ Králíky od 8.00 do 12.00h a potom poskytují terénní služby u klientů 

doma. 

 Současně prosí o podporu jejich služeb finanční dotací ve výši 2000,-Kč. Dotace bude 

sloužit na cestovní a mzdové náhrady na služby poskytované v Králíkách. 

          

ZM schvaluje poskytnutí finanční dotace pro Audiohelp ve výši 2 000 Kč.  

 

h) Smlouva s Českou poštou, s. p. k realizaci stavby: Změna a dostavba chodníků v obci     

    Mladkov 

 

 Obec Mladkov v březnu 2018 požádala Českou poštu, s. p. o zpracování a uzavření 

smlouvy o právu k umístění a provedení stavby chodníku na výše uvedené stavební parcele 

číslo st. 217 a odkoupení zaměřené části pozemku. Starosta městyse informoval o znění této 

smlouvy. 

 

pí. L. Hejtmánková – bude probíhat stavba chodníků až s realizací silnice? Smlouva s Českou 

poštou je pouze do konce roku 2020. 

p. R. Studený – rekonstrukce by byla provedena samostatně, v pátek je jednání s hejtmanem, 

bude to jeden z dotazů. 

p. XXX – jsou také problémy s odkupem pozemků. 

 

 ZM schvaluje Smlouvu o právu provést stavbu, o smlouvě budoucí nájemní a o 

smlouvě budoucí kupní č. 2018/14560 a pověřuje starostu městyse podpisem smlouvy. 

 

i) CBS nakladatelství 

 Zástupce CBS nakladatelství seznámil zastupitele a přítomné občany s možností 

vytvoření propagačních materiálů pro městys a to ve formě knihy- Orlicko-ústecko z nebe, která 

by obsahovala letecké snímky Mladkova a jeho částí, dále článek o městysi v českém a 

anglickém jazyce a byly by zde prezentovány i další obce okresu Ústí nad Orlicí. Také je možné 

nechat si vytvořit knihu „na míru“, ve které by byly snímky městyse umístěny i na titulní straně, 

předmluva starosty městyse, další fotografie Mladkova. 

 

 

p. XXX – minimálně čtvrt stránky, knihu si koupí. 

p. R. Studený – návrh je 70 + 30 kusů navíc. 

p. Z. Severýn – navrhuje zvýšit počet knih. 

p. T. Šmok – bude rok 2020 výročí městyse a knihu tam lze prodat. 

p. XXX – pokud má mít městys knihu jako dárek, měl by mít fotku na čelní straně. 

p. R. Studený – jaké jsou možnosti knihy na míru? 

CBS nakladatelství – předložilo možnosti knihy „na míru“. 

p. XXX – propagace městyse bude i v knihách jiných obcí Orlicko-ústecka? 

CBS nakladatelství – ano, bude  

      

ZM schvaluje nechat vytvořit knihu „na míru“ v nákladu 150 ks. 
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j) Návrh rozpočtu školy 

 Starosta městyse seznámil ZM s Návrhem rozpočtu příspěvkové organizace Základní 

škola a Mateřská škola Mladkov pro rok 2019. 

         

ZM schvaluje návrh rozpočtu příspěvkové organizace Základní škola a Mateřská 

škola Mladkov pro rok 2019. 

 

k) Odvodnění kostela 

 Starosta městyse přednesl náklady na odvodnění levé strany kostela. Původní částka pro 

městys byla 30 000 Kč, nyní je 56 473 Kč. Také řekl, že by bylo možné náklady snížit tím, že 

bychom některé práce mohli vykonat sami. 

 

p. T. Novotný – kolik metrů se bude kopat? 

p. R. Studený – asi 50 metrů a navrhuje příspěvek schválit. Může se zapojit obecní technika 

např. na dopravu materiálu. Dále se příští rok plánuje výmalba kostela. 

p. XXX – upozornil, že by bylo zároveň vhodné u autobusové zastávky udělat svod dešťové 

vody, aby nedocházelo k zatékání do zastávky a netvořila se kaluž před zastávkou. 

p. R. Studený – musí se udělat svod do kanalizace, připravíme přípojku. 

 

ZM schvaluje navýšení příspěvku na odvodnění levé strany kostela do maximální 

výše 30 000 Kč. 

 

l) Rozpočet a návrh příspěvku na projekt Single track 

Starosta městyse seznámil ZM s rozpočtem a návrhem příspěvků na projekt Single track 

Orlicko- Kladsko, jehož součástí je výstavba parkoviště a single tracku. Příspěvek městyse 

Mladkov má být cekem 52 384 Kč. Tento příspěvek se již jednou projednával a nebyl schválen.   

 

pí. L. Hejtmánková – konstatovala, že stanovisko k single trackům má stále zamítavé, 

parkoviště ano. 

p. R. Studený – parkoviště je ovšem součástí projektu. 

p. XXX – kde má být parkoviště? 

p. R. Studený – na Červenovodském sedle. 

pí. XXX – obce by se mohly domluvit a udělat parkoviště v rámci jiného projektu, nesouhlasí 

se singletracky. 

p. XXX – též nesouhlasí se singletracky, zvyšují počet úrazů. 

 

ZM neschvaluje zapojení do projektu Single track Orlicko- Kladsko. 
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6. Diskuse a usnesení 
 

p. Z. Severýn – proč rezignoval pan Matouš? 

p. R. Studený – možná je to reakce na jeho požadavky na zastupitele, kdy chtěl, aby zastupitelé 

řekli, jakou mají vizi, a proč se stali zastupiteli, reakce zastupitelů byla rozdílná, někteří 

zastupitelé s požadavkem nesouhlasili, p. B. Matouš nechce vyvolávat jakýkoliv konflikt mezi 

jeho osobou a zastupiteli, proto přenechal místo jeho náhradníkovi, p. B. Matouš dále nabídl 

spolupráci s webem městyse, Facebookem, Twitterem. 

p. XXX – sdělil výtku na p. B. Matouše, jestliže si myslí zastupitel, že se v obci děje něco 

nekalého, měl by to řešit s dotyčnou osobou, a ne nejprve s úřady, pokud to není pravda, pak je 

to jen dobře, pokud ano, vyzval by ho k rezignaci. 

p. R. Studený – jedná se o plac při cestě k nádraží, kde došlo ke srovnání terénu a využívá ho 

p. XXX, je to pozemek státního pozemkového úřadu a má ho p. XXX v pronájmu, p. B. Matouš 

vystupoval na stavebním úřadě v Králíkách sám, měl taká informovat starostu ohledně jednání 

na stavebním úřadě v Králíkách, k tomuto problému dále probíhají jednání s povodím Labe. 

p. R. Studený – také přišla odezva na dobrou myšlenku ve formě stížnosti ohledně výsadby lípy 

ve Vlčkovicích, která měla být vysazena na cizím pozemku, lípa byla vysazena na obecním 

pozemku.  

p. Z. Tomíček – jak budeme řešit stížnost? 

p. R. Studený – nebyla zatím oficiálně podána, provede se prohlídka místa se stěžovatelem. 

p. XXX – povolení na výsadbu stromu být nemusí. 

p. R. Studený – vzhledem k velkému rozsahu prací ve všech částech obce, bude připraveno 

oznámemí o přijetí nového zaměstnance městyse. 

p. Z. Tomíček, pí. M Jirčíková – podali návrh na obsazení SPOZ za Vlčkovice paní XXX, která 

je ochotna tuto funkci zastávat. 

p. R. Studený – v Mladkově je zatím oslovena paní XXX a také bude oslovena paní XXX. 

p. T. Franke – navrhl řešení umístění kontejnerů na odpad ve Vlčkovicích před „starou 

konírnu“, aby nebyly u vývěsek městyse. 

p. Z. Tomíček – zda je právně postižitelné vyhazovaní odpadků v obci lidmi, kteří tam nebydlí? 

p. XXX – pokud dává někdo odpad mimo nádoby, tvoří černou skládku. 

p. R. Studený – můžeme vytvořit mapku navrhovaného nového umístění kontejnerů a dát ho 

k vyjádření občanům Vlčkovic. 

pí. XXX – se tázala, kdo bude číst příspěvky do zpravodaje, než půjde do tisku. 

p. R. Studený – články jsou v kompetenci redakční rady, bylo by dobré, aby na příspěvky 

občanů mohl úřad městyse a zastupitelé reagovat ve stejném čísle zpravodaje, a ne až v dalším 

vydání. 

pí. XXX – vysvětlila, jak probíhá uzávěrka zpravodaje, bylo by dobré, aby příspěvky přicházely 

v průběhu čtvrt roku, a ne až před uzávěrkou.                                

pí. XXX – zda plyne pro Mladkov nějaká výhoda, že se stal městysem nebo je to z historického 

hlediska? 

p. R. Studený – neplyne, a osvětlil získání titulu městys a také přípravu znaku městyse. 

pí. XXX – projevila přání, aby také ostatní zastupitelé, nejen starosta, přispěli do zpravodaje. 

p. XXX – představil novým zastupitelům činnosti, které byly provedeny v areálu fotbalového 

hřiště a předložil zpracované podklady činnosti oddílu a žádost o příspěvek pro rok 2019, zda 

městys počítá s podporou i v příštím roce. Zda městys pracuje na převodu nebo odkupu 

pozemků od SŽDC. 

p. R. Studený – nastínil, že by v areálu hřiště mohlo probíhat více akcí, vzhledem k finanční 

podpoře od městyse. 

p. Z. Severýn – žádá vysvětlení ohledně používání obecního zahradního traktoru. 

p. XXX – představil svoji vizi areálu, vysvětlil, že je třeba udržovat pozemky hřiště pravidelným 
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sekáním a traktor nebyl k dispozici. Hřiště se seče pouze jednou za rok a je to ostuda. 

p. Z. Severýn-kdo bude platit opravy na traktoru. Bude lepší, aby sekal zaměstnanec městyse. 

p. R. Studený – musí být řečeno využití hřiště a je třeba stanovit odpovědnost. Poskytnutí 

příspěvku bude projednáno. 

 

 

Po vyčerpání bodů jednání byl přednesen souhrn usnesení panem Zdeňkem Tomíčkem a 

usnesení zastupitelstva obce tvoří přílohu č. 1 tohoto zápisu.   

 

 

Ověřovatelé zápisu:                   Starosta městyse: 
 

 

Martina Jirčíková              Ing. Roman Studený      
 

 

 

Tomáš Novotný 

 

 

 

 

 

Zasedání bylo zahájeno v 18:00 hod. 

Zasedání bylo ukončeno ve 22:15 hod. 

 
 

Zapsala: Lada Hejtmánková 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Příloha č. 1 – Usnesení zastupitelstva městyse 
Příloha č. 2 – Jednací řád zastupitelstva městyse Mladkov 
Příloha č. 3 – Obecně závazná vyhláška č. 1/2018 
Příloha č. 4 – Rozpočtové opatření 
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Příloha č. 1 ze zasedání zastupitelstva městyse Mladkov ze dne 5. 12. 2018 
 
 
USNESENÍ 

Zastupitelstvo městyse:  

a)schvaluje usnesením číslo:  

140/2018 - program jednání zastupitelstva městyse Mladkov. 

Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 8-0-0 

141/2018 - návrhovou komisi ve složení: pan Zbyněk Severýn a pan Zdeněk 
Tomíček 

Usnesení bylo přijato.        Hlasování: 8-0-0  

142/2018 - ověřovatele zápisu paní Martinu Jirčíkovou a pana Tomáše Novotného.   

Usnesení bylo přijato.        Hlasování: 8-0-0  

143/2018 - Jednací řád zastupitelstva městyse Mladkov. 

Usnesení bylo přijato.        Hlasování: 8-0-0  

144/2018 - Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2018, o místním poplatku za provoz 
systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování 
komunálních odpadů. 

Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 8-0-0 

145/2018 - Pravidla rozpočtového provizoria s účinností od 1. 1. 2019 do 31.12.2022. 

Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 8-0-0 

146/2018 - rozpočtové provizorium na počátek roku 2019 dle schválených Pravidel 
rozpočtového provizoria. 

Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 8-0-0 

148/2018 - udělení pravomoci pro starostu městyse k provádění rozpočtových opatření 
mezi jednotlivými zasedáními zastupitelstva a starostovi a místostarostovi provedení 
rozpočtových opatření na závěr roku. 

Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 8-0-0 

149/2018 - výši stočného na rok 2019 ve výši 44,70 Kč/m3, to je 51,405 Kč/ m3 včetně 
 15% DPH s účinností od 1. 1. 2019. 
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Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 8-0-0 

150/2018 - směrnici č. 1/2018 k provedení inventury za rok 2018. 

Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 8-0-0 

151/2018 - plán inventur za rok 2018. 

Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 8-0-0 

152/2018 - prodej p. p. č. 1050/32 v k. ú. Mladkov o výměře 35 m2 paní XXX za cenu 
25 Kč/m2 + DPH a náklady spojené s převodem.   

Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 8-0-0 

153/2018 - prodej p. p. č. 1050/33 v k. ú. Mladkov o výměře 34 m2 panu XXX za cenu 
25 Kč/m2 + DPH a náklady spojené s převodem.  

Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 8-0-0 

159/2018 - zřízení úředního místa k uzavírání manželství v katastru městyse 
Mladkov. 

Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 8-0-0 

160/2018 - poskytnutí finanční dotace pro Audiohelp ve výši 2 000 Kč. 

Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 8-0-0 

161/2018 - Smlouvu o právu provést stavbu, o smlouvě budoucí nájemní a o smlouvě 
budoucí kupní č. 2018/14560 a pověřuje starostu městyse podpisem smlouvy. 

Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 8-0-0 

162/2018 - nechat vytvořit knihu „na míru“ v nákladu 150 ks. 

Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 8-0-0 

163/2018 - návrh rozpočtu příspěvkové organizace Základní škola a mateřská škola 
Mladkov pro rok 2019. 

Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 8-0-0 

164/2018 - navýšení příspěvku na odvodnění levé strany kostela do maximální výše 
30 000 Kč. 

Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 8-0-0 
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b) bere na vědomí usnesením číslo: 
 
147/2018 - Rozpočtové opatření č. 9, 10,11,12 /2018. 

Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 8-0-0 

154/2018 - zprávu z dílčího přezkoumání obce ze dne 16.11.2018. 

Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 8-0-0 

155/2018 - rozhodnutí MV-GŘ HZS ČR o poskytnutí účelové neinvestiční dotace 
obcím prostřednictvím kraje. 

Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 8-0-0 

157/2018 - žádost paní XXX. 

Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 8-0-0 

158/2018 - žádost pana XXX o pronájem KD. 

Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 8-0-0 

 

c) odkládá: 
 

- prodej p. p. č. 1155 v k. ú. Mladkov. 
 

d) pověřuje starostu městyse usnesením číslo: 
 

156/2018 - jednáním a podáním žádosti o dotace MMR pro rok 2019. 

Usnesení bylo přijato.       Hlasování: 8-0-0 

e) neschvaluje usnesením číslo:  

 

165/2018 - zapojení do projektu Single track Orlicko-Kladsko. 
          Hlasování: 8-0-0 

 
 

Starosta obce:        Místostarostka obce:  
 

Ing. Studený Roman       Bc. Lada Hejtmánková 

 

 

 

Vyvěšeno na úřední desce dne:  
Sejmuto z úřední desky dne:  

 


